



### 半日會議專案 HALF DAY MEETING PACKAGE

使用時間：08:00 - 12:00 或 13:00 - 16:30 Meeting Hour: 8:00 am to 12:00 noon or 13:00 pm to 16:30 pm

- 每位 NT\$ 750+10% 提供一次精緻茶點  
NT\$ 750+10% per person  
Refreshment: one morning Coffee Break or one afternoon Coffee Break with coffee/tea & 3 pastries
- 每位 NT\$ 1,400+10% 提供一次精緻茶點 & 一次會議午餐 (中式桌菜或自助餐)  
NT\$ 1,400 +10% per person  
Refreshment: one morning Coffee Break or one afternoon Coffee Break with coffee/tea & 3 pastries  
Lunch: Chinese Table Lunch or Buffet Lunch

### 全日會議專案 FULL DAY MEETING PACKAGE

使用時間：08:00 - 16:30 Meeting Hour: 08:00 am to 16:30 pm

- 每位 NT\$ 1,800+10% 提供二次精緻茶點 & 一次會議午餐 (中式桌菜或自助餐)  
NT\$ 1,800+10% per person  
Refreshment: Morning Coffee Break and Afternoon Coffee Break with coffee/tea & 3 pastries each time  
Lunch: Chinese Table Lunch or Buffet Lunch

### 會議專案提供項目 MEETING PACKAGE INCLUDES

- 含場地租借費用 • 影音設備：投影機及投影布幕一組、兩支無線麥克風 • 提供免費公共無線網路
- 精選茶點項目依照您的喜好任選三款 • 精選美式咖啡、伯爵茶無限量供應 • 會議用品：提供會議用紙筆、講台、瓶裝水、薄荷糖
- 簡報架或白板一組  
· Private meeting room · A set of built-in LCD projector with screen and 2 wireless microphones · Basic meeting Wi-Fi  
· Choose up to 3 items from a selection of coffee break menus · Free-flow of coffee & tea  
· Conference amenities includes: paper, pencils, podium, mineral water and candies  
· Use of a flip chart or a whiteboard with markers

### 其他備註 REMARKS

- 本專案最低適用人數為 20 位起 • 自助餐保證人數需達 50 位以上 • 總消費額每一千元可折抵一小時免費停車，半日會議專案：每台車上限 6 小時/全日會議專案：每台車上限 9 小時 • 本專案適用於週一至週五，假日不適用並需加一成服務費 • 會議室以教室型擺設為主，用餐場地依飯店場地狀況安排
- All meeting package rates are based on a minimum of 20 people · Buffet menu is based on a minimum of 50 people
- One free hour of parking fee for every NT\$1,000 spent at the meeting (valid same day only). For half-day meeting package attendees, each car is entitled to a maximum of 6-hour free parking redemption once.
- For full-day meeting package attendees, each car is entitled to a maximum of 9-hour free parking redemption once.
- Meeting package is valid from Monday to Friday Only. All Prices are subject to 10% service charge.
- Function room arrangement is refer to classroom style and dining venue is subject to the availability of hotel.

  
GREAT SKYVIEW  
格萊天漾大飯店

台北市萬華區艋舺大道101號13樓  
TEL:(02) 2338-3366 | FAX:(02)2338-3115  
service@g-skyview.com